
 

HALJALA VALLAVOLIKOGU 
 

 

I koosseisu XXXII istungi 

PROTOKOLL                       VÄLJAVÕTE 

 

Võsul, vallamajas                                                                                 17. detsembril 2019 nr 32   

Istungi algus kell 16:00, lõpp 17:15. 

Istungit juhatab volikogu esimees Vello Väinsalu. Protokollib kantseleispetsialist Marika Sundla. 

Istungil osalevad kõik 17 volikogu liiget: Leo Aadel, Leo Bergström, Annika Hallimäe, Alvar Jõe, Krista 

Keedus, Urve Kingumets, Rainer Lille, Aivar Maurer, Jaan Meerits, Urmas Osila, Margus Punane, Anti 

Puusepp, Greete Toming, Triin Toming, Tea Treufeldt, Aide Veinjärv ja Vello Väinsalu. 

… … … 

OTSUSTATI 17 poolthäälega kinnitada järgmine päevakord: 

1. Haljala valla 2020 aasta eelarve eelnõu I lugemine 

… … … 

I Haljala valla 2020 aasta eelarve eelnõu I lugemine 

Finantsjuht Sirje Laigu teeb ettekande. 

Ivar Lilleberg annab ülevaate investeeringutest. 

Küsimused. 

Tea Treufeldt soovib ülevaadet Põdruse sotsiaalmaja investeeringu kohta. 

Ivar Lilleberg selgitab, et vee ja kanalisatsiooni tegemiseks oli arvestatud 90 000 eurot, tänaseks on vesi 

lahendatud puurkaevuga ja kanalisatsiooni ja nelja korteri remondiks on planeeritud järgmisesse aastasse 

70 000 eurot. 

Istungi juhataja annab eelarve edasise menetluse käigu tutvustamiseks sõna eelarve- ja majanduskomisjoni 

kui juhtivkomisjoni esimehele Rainer Lillele 

Rainer Lille annab volikogule teada, et komisjon on eelarve eelnõuga tutvunud ja ootab täiendavaid 

ettepanekuid kõikidelt komisjonidelt hiljemalt 14. jaanuariks. Komisjon koguneb ettepanekute 

läbivaatamiseks 16. jaanuaril. 

Tea Treufeldt palub selgitada nii käesoleval kui järgmisel aastal kirikule planeeritud 15 000 eurost 

rahaeraldust. 

Sirje Laigu selgitab, et vald garanteerib osaluse Haljala kiriku interjööri renoveerimiseks. 

Margus Punane lisab, et valla otsus tuli juba eelmisel aastal, lisaks lubas riik toetada ja Saksa rüütelkonna 

poolt tuleb 2/3 rahastusest. Kogu projekti maksumus on 240 000 eurot, millest 30% on Eesti poolne osalus. 

2020 november peaks hoone olema rekonstrueeritud. 

Leo Aadel lisab, et garantiikirja väljaandmisel oli tingimuseks, et ka Kultuuriministeerium paneb omalt 

poolt raha juurde. 

Margus Punane – Kultuuriministeerium toetas sel aastal 9 000 euroga ja loodame, et ka järgmisel aastal. 

Küsimusi rohkem pole ja istungi juhataja palub volikogu liikmetel esitada oma ettepanekud 14. jaanuari 

õhtuks, et järgmisel volikogu istungil viia läbi eelarve II lugemine, kus saaks põhimõttelisi küsimusi 

vajadusel juba ka hääletusele panna. 

Küsimusi rohkem pole. 

OTSUSTATI lugeda valla 2020 aasta eelarve eelnõu I lugemine toimunuks. 

… … … 

/allkirjastatud digitaalselt/ 

Vello Väinsalu 

istungi juhataja 
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